



全台自助餐美味霸主 殿堂級店中店食尚據點

A prestigious trendy buffet spot in Taiwan.



黑松露燉飯

Black Truffle Rice, Parmesan cheese

廚藝團隊使用山水米、菌菇，加入白酒、蔬菜湯慢火燉煮至帶有些微硬度之米心口感，與香氣醇郁帕瑪森起司、松露醬及松露油融揉呈現意猶未盡的招牌美味。

Café's culinary team uses Taiwanese rice to create a rice dish. Add in white wine, vegetable stock to cook the rice and enhance the flavor with parmesan cheese, truffle paste to create a delightful taste.

現切肋眼牛排、BBQ 豬肋排

Roasted U.S. choice beef ribeye, BBQ pork rib

肉食主義者不容錯過的經典美味！承襲 30 年的醃烤配方，主廚精選口感絕佳的 Choice 美國牛肉與高級活菌豬，精準掌控火候爐烤，搭配特調醬汁與豐盛配菜。

A classic gourmet delight which inherits a 30-year-old recipe, expertly grilled to perfection. Best enjoyed with special sauces and abundant side dishes that you cannot miss.



龍膽石斑魚湯

Boiled giant grouper broth

現煮才夠味！鮮美彈口的頂級龍膽石斑魚豪邁切塊入湯，濃郁溫潤湯頭佐以酥脆米香、蛋酥或芹菜碎，營造誘人豐沛味覺層次。

Freshly cooked for the perfect flavor! Tender and succulent chunks of premium giant grouper immersed in a flavorful broth, complemented by crispy rice, crispy egg and celery, creating an enticing taste experience.

訂席專線 Call for Reservation
(02) 2720-1230

線上訂席
Book Online

